
 
Formularz poprawkowy projektów  

Wrocławskiego Budżetu Obywatelskiego 2015  
 

 

1. Informacje o projekcie 

a) Numer projektu: 406 

 

b) Nazwa projektu: Monitoring Dwóch Boisk przy Kleczkowskiej tj. boiska przy Szkole Podstawowej nr 74 

we Wrocławiu i boiska we wnętrzu międzyblokowym wyznaczonym ul. Kleczkowską-Siemińskiego-

Kraszewskiego-Trzebnicką (Monitoring Dwóch Boisk). 

 

c) Lokalizacja projektu: (wypełnić tylko w wypadku zmiany lokalizacji projektu)  

adres:  

numer geodezyjny działki (na podstawie www.geoportal.wroclaw.pl):  

 

2. Ustosunkowanie się do wyników weryfikacji lub opis zmian  

 
Jak zostałem poinformowany: „Projekt zweryfikowany negatywnie, ze względu na brak możliwości wpięcia  
do miejskiej sieci monitoringu (brak sieci światłowodowej w tym rejonie)”. 

 
 
W związku z podaną przyczyną negatywnego zweryfikowania projektu uznaję, że jest  to wynikiem  literalnego 
zinterpretowania zawartej we wniosku sugestii, że „System monitoringu (w tym 1 rejestrator i 8 kamer plus 1 
rejestrator i 16 kamer) powinien być spięty z Policją i/lub Strażą Miejską…” 
 
Wpięcie - systemu Monitoringu Dwóch Boisk - wprost do miejskiej sieci monitoringu uznaję za jedną z opcji.  
Co najmniej równorzędną opcją byłoby wpięcie systemu Monitoringu Dwóch Boisk, do sieci monitoringu Policji, co we 
wniosku także było zaproponowane. O ile jednak nie jest to aktualnie czy nawet perspektywicznie możliwe,  
to wystarczającym rozwiązaniem jest umożliwienie tym służbom wglądu do zapisów monitoringu, np.: 

1) za pośrednictwem INTERNET-u, 
2) z wykorzystaniem monitora przy rejestratorze, 
3) po skopiowaniu zapisów.  

 
Wgląd do zapisów Monitoringu Dwóch Boisk  np. za pośrednictwem  INTERNET-u jest możliwy pod warunkiem,  
że Straż Miejska i/lub Policja  otrzymają adres IP lub domenę a jest to oczywiste i na to „z góry wyrażam zgodę”.   
W takim przypadku nie jest potrzebny światłowód.   
 
Już tylko na marginesie dodam, że gdyby nawet nie było INTERNET-u (lub korzystanie z niego byłoby niemożliwe)  
to świadomość, że uprawniony i odpowiedzialny za bezpieczeństwo organ czyli Straż Miejska i/lub Policja może 
(nawet post fatum) sięgnąć do zapisów monitoringu, będzie - i to bardzo - znacząco oddziaływała profilaktycznie.  Tak 
więc Monitoring Dwóch Boisk poprawi realnie porządek i bezpieczeństwo na osiedlu „Kleczków”, niezależnie  
od światłowodu a nawet INTERNET-u i podtrzymuję wniosek o jego  realizację w ramach Wrocławskiego 
Budżetu Obywatelskiego.  
 
Biorąc powyższe pod uwagę  negatywne zweryfikowanie omawianego wniosku uważam za bezpodstawne i głęboko 
niesprawiedliwe, godzące zarówno w ideę poprawy porządku i bezpieczeństwa jak również w ideę Wrocławskiego 
Budżetu Obywatelskiego  mającego (w założeniu – jak rozumiem) promować inicjatywy obywatelskie a powyższa 
inicjatywa  zapewnienia poczucia bezpieczeństwa należy do najbardziej podstawowych potrzeb każdego człowieka  
a mieszkańców os. „Kleczków” i uczniów Szkoły Podstawowej nr 74 – w szczególności.     
 

 
3. Uwagi 
 
 

http://www.geoportal.wroclaw.pl/

